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Jutri bo znana usoda NFD Holdinga

POP TV, 19.12.2013, 24 UR, 19:20

JANI MUHIČ: Jutri bo znana usoda NFD Holdinga, ki ima še vedno 70 tisoč malih delničarjev in ta je lahko
zelo črna.
PETRA KERČMAR: Če Banka Slovenije po več mesecih na koncu ne blagoslovi dogovora NFD Holdinga s
tremi bankami in Savo, temu najverjetneje ne preostane drugega kot stečaj.
MUHIČ: Ampak to bi bila velika neumnost, pravijo vsi vpleteni. Ne samo, da NFD Holding bolje posluje, že
zadnji dve leti intenzivno prodaja svoje premoženje in vrača dolgove.
KERČMAR: Zato bi bilo res nesmiselno, da vse to uniči en ne Banke Slovenije. Več pa Katarina Matejčič.
KATARINA MATEJČIČ: Še junija so bile stvari videti zelo obetavno. NFD Holding se je z Abanko, celjsko in
Gorenjsko banko dogovoril za reprogram 50 milijonov posojil, še dobrih 8 milijonov pa bi banke in Sava
pretvorile v kapital. S tem so se strinjali tudi drugi lastniki z malimi delničarji na čelu, pa čeprav to pomeni,
da se odpovedujejo večjemu delu svojega premoženja. Sprejeli so namreč dejstvo, da bo družba le tako
preživela. Vse je boljše kot stečaj, pravi Stankovič, ki upa, da bodo to uvideli tudi na Banki Slovenije.
RAJKO STANKOVIČ (MDS): NFD ima v planu kar nekaj odprodaj in bodo banke na drug način tudi poplačane.
Menimo, da je to koristno in da ne poženemo še eno družbo, ki ima preko 70 tisoč delničarjev, v stečaj.
MATEJČIČ: NFD je namreč v tem trenutku eden redkih, ki svoje naložbe prodaja, in to precej uspešno. Nove
lastnike so našli za svojo hrvaško družbo NFD Aures Invest in NFD DZU, Etol, Terme Maribor, Ljubljanske
mlekarne ter tudi delnice Mercatorja, Premogovnika Velenje in Termoelektrarne Trbovlje. Vse skupaj v
vrednosti več kot 40 milijonov. Še med 7 in 10 milijonov pa si obetajo od prodaje skoraj polovice Melamina.
Postopek je namreč tik pred koncem. Predsednik uprave Kraševec je prav danes v Italiji. A vse to bo
realizirano le, če centralni bankirji končno dahnejo svoj da, saj so nekatere kupoprodajne pogodbe vezane
na dovoljenje. Argumenti za so dobri in z njimi se strinjajo tudi banke, zakaj se ne bi Banka Slovenije,
ocenjuje Kraševec.
MIRAN KRAŠEVEC (predsednik uprave NFD Holdinga): In mislim, da je bolj to neka politična odločitev, ne
kakšna druga, so vsi alergični na te finančne holdinge in bi nekako želeli te finančne holdinge v Sloveniji
zapreti
MATEJČIČ: In to se lahko zgodi hitreje, kot se zdi na prvi pogled. Če bi šel NFD slučajno v stečaj, bi to
lahko zelo slabo, če ne celo usodno vplivalo tudi na Savo, saj sta holdinga navzkrižno lastniško povezana.
STANKOVIČ: Z odhodom NFD-ja v stečaj in morebiti Save, bo 83 tisoč državljanov Republike Slovenije
ostalo brez svojega vložka.
MATEJČIČ: Jutri bo o tem odločalo pet članov sveta Banke Slovenije.
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